



Terms and Conditions of Standard Chartered Credit Card x Agoda Hotel up to 16% off Offer (the “Promotion”)

1. The Promotion is valid from 18 February 2025 until 4 April 2025, both dates inclusive (the “**Promotion Period**”).
2. Unless otherwise specified, to be eligible for the Promotion, cardholders (“**Cardholders**”) are required to make Eligible Booking with credit cards issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (the “**Bank**”), including Standard Chartered Credit Card and its Co-branded Card, MANHATTAN Credit Card and its Co-branded Card (except Standard Chartered Business Card and Standard Chartered Corporate Card) (the “**Eligible Card**”).
3. Cardholders who make any Eligible Booking (as defined in clause 4 below) and settle payment with an Eligible Credit Card during the Promotion Period at Agoda’s designated website (www.agoda.com/scbhk) will be entitled to discount listed below (the “**Offer**”):

Eligible Card types	Discount	Maximum discount amount per booking
Standard Chartered Cathay Mastercard, Standard Chartered Cathay Mastercard – Priority Banking, and Standard Chartered Cathay Mastercard – Priority Private	16% off	HKD520
Other Standard Chartered Credit Cards	7% off	N/A

4. Eligible Booking refers to advance pre-paid booking of selected hotel rooms (as marked with “**SCB_HK_SCCX applied**” on Agoda’s designated website) with stay period from 18 February 2025 to 31 December 2025.
5. The Offer is applicable to hotel room charges only, excluding taxes, service fees, processing fees, personal expenses and similar charges.
6. For the avoidance of doubt, any hotel room bookings made directly through the website or mobile application of Agoda or hotel room bookings made with pay later option will not be eligible for the Offer. No discount will be available for these hotel room bookings.
7. The Offer is not applicable for Eligible Booking with payment settled via eWallet or third-party payment applications/platforms including but not limited to Payme, Apple Pay, Google Pay, Samsung Pay, AlipayHK, and WeChat Pay.
8. The relevant discount under the Offer will be automatically deducted and displayed on the booking form after entering the credit card number of the Eligible Card before payment is made.
9. The Offer is limited in quantity and available on first-come first-served basis until quota is full. The quota is calculated based on the computer record of Agoda which shall be conclusive. Relevant message will be shown on the Bank and Agoda’s website in case the Offer’s quotas are full.
10. Hotel cancellation and prepayment policies may vary according to room type. Please refer to the room policies when making the Eligible Booking.
11. Cardholders are required to present their relevant Eligible Card upon arrival at the relevant hotel.

12. The Bank and Agoda are not liable for and will not indemnify for the failure of using the Offer by the Cardholder.
13. Unless otherwise specified, the Offer cannot be used in conjunction with any other promotion offer, discount cards, loyalty programs, vouchers, discounted items or fixed price items.
14. The Offer is not redeemable for cash or other service/product, exchangeable or transferable.
15. A Cardholder's Eligible Card account must be in normal status and in good financial standing in order to enjoy this Offer.
16. Cardholders understand and accept that the Bank is not the supplier of the products/services offered in this Promotion. The Bank shall have no liability relating to any aspect of the products/services offered in this Promotion, including without limitation, their quality, the supply, the descriptions of goods and/or services provided by the relevant supplier(s), any false trade description, misrepresentation, mis-statement, omission, unauthorized representation, unfair trade practices or conduct in connection with the Promotion or in making available the products and/or services in relation to the Promotion, by the relevant supplier(s), their respective employees, officers and/or employees, officers and/or agents. The use of the products and/or services under this Promotion is subject to the terms and conditions as stipulated by the relevant supplier(s).
17. All photos, information, price breakdowns, descriptions and inventories about the products are for reference only. The Bank shall not be responsible for the completeness and accuracy of information on Agoda's platform.
18. The Bank shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss) or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of accepting or using the Offer.
19. The Offer is subject to additional terms and conditions as stipulated by Agoda and/or the supplier(s), including the General Terms and Conditions, Terms of Use and other policies of Agoda, which may be updated from time to time without prior notice .
20. The Bank and Agoda reserve the right to change, suspend or terminate the Promotion or its terms and conditions at their sole discretion without prior notice. The Bank and Agoda shall not be liable for any such change, suspension or termination and shall reserve the right of final decision of all the matters and disputes.
21. These terms and conditions shall be governed by and construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region.
22. Should there be any discrepancy or inconsistency between the English and the Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail.

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

Issued by Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited



渣打信用卡於Agoda預訂全球酒店高達84折優惠（「推廣」）之條款及細則

1. 推廣期由2025年2月18日至2025年4月4日（包括首尾兩日）（「推廣期」）。
2. 除特別註明外，客戶（「客戶」）須以下列渣打銀行（香港）有限公司（「渣打銀行」）所發行之信用卡，包括渣打信用卡及其聯營卡、MANHATTAN信用卡及其聯營卡（不包括渣打商務卡及渣打公司卡）（「合資格信用卡」）於推廣期內作合資格預訂，方可參與此推廣。
3. 客戶於推廣期內於Agoda指定網頁 (www.agoda.com/scbhk) 進行合資格預訂（定義見下述第4條款）並以合資格信用卡支付即可享下列折扣優惠（「優惠」）：

合資格信用卡	折扣	每次合資格預訂之最高折扣
渣打國泰 Mastercard、渣打國泰 Mastercard – 優先理財、 渣打國泰 Mastercard – 優先私人理財	84折	HK\$520
其他渣打信用卡	93折	不適用

4. 合資格預訂指以預繳模式預訂指定酒店房間（即於Agoda指定網頁內標示為「已套用SCB_HK_SCCX」）並須於2025年2月18日至2025年12月31日期間入住之預訂。
5. 優惠只適用於酒店房費，並不適用於稅項、服務費、手續費、個人開支及相近費用。
6. 為免存疑，優惠不適用於直接進入Agoda網頁或手機程式進行的酒店房間預訂或延後付款的酒店房間預訂，折扣將不適用於此等酒店房間預訂。
7. 優惠不適用於以電子錢包或第三方支付程式付款的合資格預訂，包括但不限於經由Payme、Apple Pay、Google Pay、Samsung Pay、支付寶HK及微信。
8. 優惠相關的折扣金額會於輸入合資格信用卡的信用卡號碼後即時顯示於預訂頁面並於付款前自動扣減。
9. 優惠名額有限，以先用先得為原則，用完即止，有關名額以Agoda的電腦紀錄為準。若優惠限額已滿，將於渣打銀行網頁及商戶網頁內公佈。
10. 酒店的取消和預付政策會根據客房類型而有所不同，請於進行合資格預訂時參閱商戶之有關酒店訂房政策。
11. 客戶須於入住時向相關酒店出示相關合資格信用卡。
12. 渣打銀行及Agoda不會就因客戶無法使用優惠而負責或作任何形式的補償。
13. 除特別註明外，推廣不可與其他優惠、折扣卡、忠誠計劃、禮券、折扣產品或公價產品同時使用、不可兌換現金/服務/其他產品，推廣不可轉讓予其他人。
14. 優惠不可兌換現金、不可交換及不可轉讓。
15. 客戶之合資格信用卡賬戶必須維持正常及良好，方可享本優惠。
16. 客戶明白及接納本行並非此推廣計劃之產品/服務之供應商。就商戶、其員工及其供應商於推廣計劃提供的各項有關產品/服務的各方面（包括但不只限於質素、供應量、商戶的產品說明及/或其服務、任何交易商品說明、陳述、聲明、營商手法或引導），本行理應毋須負上任何責任。此推廣活動的產品及/或服務的使用須遵守相關供應商所訂明的條款及細則。

17. 所有產品之圖片、資料、價格明細、說明及庫存均只供參考，渣打銀行概不承擔任何責任。本行毋須就 Agoda 平臺上展示的信息準確性及完整性承擔任何責任。
18. 任何人士於取得或使用所獲得的優惠（包括但不限於非直接或間接損失）而造成之損失、破損或人身傷害，本行均無須負上任何責任。
19. 推廣受 Agoda 及/或供應商規定的附加條款及細則約束，包括 Agoda 的一般條款及細則、Agoda 使用條款及其他政策所，並可隨時更改該等條款，而無須給予事先通知。
20. 渣打銀行及 Agoda 保留毋須事先通知的情況下更改、暫停或取消推廣或修訂其條款及細則之酌情權，渣打銀行及 Agoda 恕不就任何更改、暫停或取消承擔任何責任，並對所有事宜及爭議保留最終決定權。
21. 本條款及細則受香港特別行政區法律規管，並按其詮釋。
22. 如本條款及細則的中、英文版有所差異，一概以英文版為準。

借定唔借？還得到先好借！

由渣打銀行（香港）有限公司刊發